
 

 
 
  
 
 
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde 29. november 2022 kl. 17.00 – 19.30 på 
Vejby-afd. 
Deltagere Lise Bjerregaard, Peter Cordes, Rasmus Sørensen, Andreas Hjalte Buchhave 

Jensen, Christina Sabroe, Rikke Hassett, Tina Jensen, Lisbet Erck, 1. 
suppleant Cristina Poblador og Lars Rasmussen  

 

Referent Rikke Hassett 

Fraværende Lea Hasselager (sygemeldt), Line Blume, Lotte Mundus 

 
 
 

Punkt Dagsorden og referat 
1 Godkendelse af dagsorden  

(Herunder punkter til eventuelt) 

Ref Godkendt. 

2 Godkendelse af referat fra arbejdsdøgnet den 4.-5. november 2022 (udsendt den 

22. november 2022 

Ref Godkendt. 

3 Tilbagemelding fra 3 arbejdsgrupper nedsat under arbejdsdøgnet, Hvad er 

opgaven indtil sommer, hvordan løser vi den? Hvem? Hvornår? (Andreas skriver 

noget sammen som kunne være oplæg til vision) 

 
1. Kommunikation – internt og eksternt (Lisbet, Lise og Rasmus) 

 
2. Lokale børnefællesskaber (Lea/Lise og Peter) 

 
3. Organisering af skole (inkl. politisk fokus og økonomi) (Andreas, 

Rikke, Tina og og Lars)  

 

Ref • Ad 1. Det er planen at orientere alle lærere og forældre om, at der ikke 
skal flyttes klasser fra Tisvilde afdeling til Vejby afdeling. Lars har bolden. 
Bestyrelsen ønsker at have bedre kontakt til forældrene, fx i forhold til 
deling af opslag fra skolen. Dette kunne fx ske via støtteforeningen – der 

er ikke noget nyt om denne. Lise spørger ind. 

 
• Ad 2. Der orienteres om dette under punkt 3. 

 
• Ad 3. Gruppen har holdt et møde om principper vedr. samlæsninger og 

sammenlægninger. Lars kommer med et oplæg. 
 

4 Opfølgning fra mødet vedr. ”Børnefællesskaber i Tisvilde” på kommunen 

28/11 (Peter, Lise, Lars) 
 

Ref Der var møde i kommunen den 28. november 2022 med deltagelse af 
Tisvildehuset, Sandslottet, Sankt Helene Skole og kommunen. 
 
Hvis Sandslottet skal flyttes ind på skolen, vil det være til eksisterende lokaler på 
skolen. Der vil skulle følge penge med til at møde de krav, der stilles til at drive en 

børneinstitution. 

Skolen skal drives på egen matrikel, men kan anvende lokaler i Tisvildehuset på 
ad hoc basis.  
To spor fremadrettet:  
1. En evt sammenlægning af Sandslottet og skole på samme matrikel. Det er 
vigtigt at holde de fysiske rammer for øje. Processen er vigtig, herunder at høre 
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alle de involverede, inden der tages beslutninger.  

2. Børnefællesskaber i Tisvilde. Der er allerede givet ønsker fra skolen til 
Tisvildehuset om fx udearealer til brug for byens børn. 
 
Der er planlagt 3 yderligere møder i kommunen, det første den 19. december 

2022. 
 
Papiret om visionen for børnefællesskaber i Tisvilde sættes på dagsordenen på 
næste skolebestyrelsesmødet. 
 

5 Opfølgning fra dialogmødet 16/11 (Andreas, Lotte, Lars) 
 

Ref Der var deltagelse af bestyrelser fra skoler og daginstitutioner i Gribskov samt 
politikere. Der blev givet oplæg om børn og unge og disses udfordringer i tiden 
med efterfølgende dialog.  

Skolebestyrelsen foretager sig ikke yderligere på den baggrund. 

6 Gribskov Kommune har i september 2022 gennemført en 

trivselsundersøgelse. 

Formålet med undersøgelsen er at skabe udgangspunkt for en dialog på 

arbejdspladsen om trivslen og psykisk arbejdsmiljø - med kerneopgaven 

som omdrejningspunkt. 

Trivselsundersøgelsen bibringer viden om den aktuelle situation i 

organisationen og bidrager til prioritering af indsatsområder på forskellige 

organisatoriske niveauer. 

Denne rapport viser resultaterne af undersøgelsen og skal danne afsæt 

for dialoger omkring trivsel, psykisk arbejdsmiljø og arbejdsmiljøtiltag på 

alle niveauer - og i organisationen som helhed. 

Den åbne dialog og tilliden til, at vi kan finde gode løsninger sammen, er 

fundamentet for at forbedre det psykiske arbejdsmiljø. 

 

Skolebestyrelsen præsenteres for henholdsvis enhedsrapporterne fra 

Skole og FO. 

 

Skolebestyrelsen drøfter rapportens hovedlinjer og drøfter mulige 

indsatser. 
Ref Skolebestyrelsen drøftede trivselsundersøgelsen. Der er opfølgning på 

undersøgelsen blandt medarbejderne på skolen i næste uge. Ledelsen giver en 

tilbagemelding til skolebestyrelsen på næstkommende bestyrelsesmøde, hvor det 
besluttes, om skolebestyrelsen skal foretage sig noget. 

7 Skærmprincip (Peter), Bilag eftersendes  
 

Ref Bestyrelsen drøftede det udsendte udkast. Rasmus giver input til, hvordan det 

fungerer i udskolingen. Revideret udkast sættes på dagsordenen på næste møde i 
skolebestyrelsen. 

8 Klage fra Steen Billman (Se bilag 1), diskussion og ansvarlige for 

udfærdigelse af svar.  
 

Ref Bestyrelsen drøftede klagen. Peter skriver et svar på denne baggrund. 

9 Nyt fra: 

 
Formand/forældre:  
Lise indkalder 2. suppleant. 
 
Elevrådet: - 
 
Medarbejdere:  

Der var sundhedsuge på Tisvilde afdelingen i ugen op til efterårsferien, hvor 
eleverne arbejdede med sundhed for kloden. Det var en succes og gentages til 
næste år. 
Medarbejderne er optaget af, hvad fremtiden bringer for Tisvilde afdelingen og 
opfordrer til så meget information som muligt. 
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FO: FOen i Vejby er ramt af vandskade og sygdom.  
 
Ledelsen: Trivselsrapporten for eleverne skal på dagsordenen på næste 
skolebestyrelsesmøde. 

 
Borgmesteren har været på besøg på skolen – det var et godt besøg. 
 
Budgettet for 2023 er meldt ud fra kommunen. Punktet sættes på dagsordenen på 
næste skolebestyrelsesmøde. 
 
Der har været udskiftning i lærerstaben på 8. årgang. 

 
Skolesekretæren Lydia går på efterløn den 1. april 2023 – derfor er hendes stilling 
slået op. 

Ref  

10 Eventuelt  

Ref -  

 
 
 

 
 
 


